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Till fots mellan hamnen och södra Visby. 

  

 

Anna Hrdlicka, Liberalerna, ställde en interpellation vid Regionfullmäktiges möte den 29/4, 

till Tekniska nämndens ordförande, Mariette Nicander, med rubriken till fots mellan 

hamnen och södra Visby. 
 

Det finns olika vägar att ta sig mellan dessa områden.  

Visbys topografi skapar utmaningar för oskyddade trafikanter, särskilt vintertid. Alternativ 

för att ta sig ner finns som nämnt i interpellationen både söder och norr om den påtalade 

platsen.  

 

Detta är Gutevägen där förbättrad gång/cykel utvärderas. Det finns också möjlighet att ta sig 

ner via Palissadgatan och den belysta trappan ner till hamnen. Vinterväder kan medföra att 

boende inom ett uppsamlingsområde runt Visborgsgatan får ta dessa indirekta vägar till 

hamnen. 
 

Att anlägga en trapp på den utpekade markplatsen skulle skapa en till väg ner till hamnen. 

Bedömningen är att nyttan av en trapp på denna mark inte vägs upp av investerings- och 

driftskostnader i dagsläget. Ytan medför inte att trappen kan tillgänglighets anpassas och 

vinterväghållning/halkbekämpning är även här en kostnad och utmaning. Belysning saknas 

på platsen. Till detta kommer att marken nedanför tillhör hotellet och att genomfart där inte 

kan garanteras, vilket då styr trafiken till tidigare nämnda stråk. 

Ja, Anna detta svar var inte helt i linje med önskade svar från din sida. Vi får hoppas på att 

den gång/cykelväg som utvärderas kan förverkligas. 

 

Mariette Nicander, ordförande Tekniska Nämnden. 


